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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2022-09-29

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Marcus Möller
Kårkontakt Erik Ljungdahl

Sökande SNF Matilda Hellström

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Jonas Bohlin väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att godkänna Eriks ordförandebeslut gällande att exkludera en person
från beslutet som togs kring incidenten som hanterades på föregående möte
samt att temporärt dela ut 2 nycklar.

§5 Fyllnadsval Matilda Hellström adjungeras in med närvaro- och yttranderätt. Matilda läser
F21, är 20 år och har körkort. Hon söker för att hon har hört att SNF behöver
en kandidatansvarig. Hon har varit på ett SNF-möte tidigare. Matilda lämnar
och mötet genomför persondiskussion.
Beslut: Att välja in Matilda Hellström till kandidatansvarig i SNF.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Mikael har haft ett par möten.
Hugo har lärt sig vad info gör på sektionsmöten.
Gabriel har betalat räkningar, godkänt äskningar och hämtat en årsåtgång
lobtejp.
Erik har vart på samverkansmöte i KFM.
Putt har vart på många möten. När lokalfrågan kom upp på programrådsmötet
så verkade de inte ha några invändningar mot hur planen ser ut nu. De pratade
även om att vissa känner sig trakasserade på utbildningen.
Victor har skrivit protokoll och skickat in en motion till sektionsmötet.
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§6.2 DP DP har DuP imorgon.

§6.3 F6 F6 skall ha sin första gasque utan pateterna. De är spända.

§6.4 FnollK NollK försöker få energi igen. De förbereder aspningen.

§6.5 SNF SNF har haft en kickoff i helgen, hittat kursutvärderare i alla kurser samt skrivit
en verksamhetsplan.

§6.6 Foc Foc skall fixa mycket med flipperspelen idag.

§6.7 FARM FARM planerar sin mässa.

§6.8 Kårkontakt Erik är vår kårkontakt. Han har med sig fika. Han sitter som vice ordförande
i arbetsmarknadsutskottet. Han har tidigare suttit i alla möjliga kommittéer
på Data. Han säger att tanken med en kårkontakt är att vi skall ha en väg till
kåren.
Erik berättar att kårappen har lanserats och att vi kan börja lägga in arr som
är för alla på campus. Arrangemang som endast är för sektionsmedlemmar
kommer förhoppnings gå att lägga in kring jul.
Det föreslås att vi skall ha ett möte tillsammans en gång i läsperioden. Mötet
tycker det låter bra. Erik säger att man alltid kan hitta honom i korridoren i
kårhuset ifall man vill prata om något utan att vänta en hel läsperiod. Erik
adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§7 Lokalfrågan Mikael och Putt har haft ett möte med Nikola samt ett möte med både Nikola
och Jonathan. De berättar att mötet med Nikola gick väldigt bra men mötet
med dem båda hade fler motsättningar. Nikola sa på det gemensamma mötet
att vi skall köra på den framlagda planen. De har också haft ett möte med
Tord. Deadline för när planen skall spikas är första december innan dess får
man gärna komma med synpunkter.
Planen som den är nu innehåller ett par kompromisser. Nikola är orolig att
rummen stödjer en konservativ och dålig kultur och han tänker att insyn hade
hjälpt detta då man inte kan sätta upp vad som helst på väggarna. Rummen
skall även renoveras och få kortläsare så att Tord kan stänga rummen om
det krävs. Örnen säger att det kan bli problem med klonade accesser. Jonas
stämmer in. Mikael säger att de inte tycker det är ett problem för att inget
skall förvaras där ändå. Han tydliggör också att man kan ställa in dem så de
behöver kod för att låsas upp.
Det kommer inte häller få målas helsvart men det skall ändå få pyntas med
logger med mera. I dagsläget så ligger budgeten på 500 000 och vi skall stå för
hälften. Rummen skall vara stängda i 2 veckors tid under renoveringen. Vi har
fått önska när det skall ske så Mikael bad dem göra det så tidigt som möjligt
eller så sent som möjligt på året.
Jonas frågar om de får ha kvar sin garderob. Mikael säger att det inte ens
kommit upp.
Ytterligare planer är till exempel att vi skall få mer plats i buren och att
duscharna skall kanske bli duschar eller toaletter. I rummen som ligger bredvid
det som skall bli Focus så kommer verksamheten fortsätta. Det kommer ställas
upp en dörr så att de inte måste in i våra lokaler. Posten som ligger där nu
kommer flytta om ett tag.
Beatriz frågar om skåpen. Mikael säger att det är en nödutgång där men den
kommer blockeras så då kanske vi kan sätta en länga med skåp i korridoren
för allmän nyttja. Tord måste dock titta vidare på detta så att vi inte bryter
någon bestämmelse.
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§8 Stormöte Det skall vara ett stormöte den 16:de oktober. Focus är utvärdering av mot-
tagningen och lite info om trakasserier.

§9 F-märken Victor berättar att de förra året hade en policy att ge bort märken till alla
icke-funktionärer som hade ett representationsplagg att sätta det på och frågar
mötet om det är något som vi vill fortsätta med iår igen.
Hugo säger att Bakis nog också vill ha märken på sina förkläden. Mikael säger
att det är billigt. Gabriel instämmer. Det föreslås att alla med representations-
plagg kan få ett märke.
Beslut: Att alla sektionsaktiva som har ett representationsplagg skall få ett
valfritt märke.

§10 F-spexets stadgar F-spexet har haft ett årsmöte. De har ändrat sina stadgar och eftersom dem
är en intresseförening så skall vi godkänna deras ändringar.
Beslut: Att godkänna F-spexets nya stadga.

§11 Sektionsmöte Erik berättar att det är sektionsmöte nästa vecka och vi har som styre några
åligganden och andra roller.

§11.1 Motionssvar

§11.1.1 Motion att avskaffa
Foc

Jonas tycker det är jättedumt. Han säger att de gör mycket och han tycker även
att det är bra att det finns. Vidare så säger han att de arbetar ungefär 600
timmar per person i kommittén och att de gör mer än dem tar. Mötet håller
med.
Beslut: Att avstyrka motionen om att avsätta Foc.

§11.1.2 Motion om endast
HVO till helikoptern

Gabriel säger att det är en bra grej men det är en orimlig kostnad i nuläget.
Han säger att det är en viss skillnad i pris och att de pengarna kan läggas på
roligare grejer till sektionen. Felix säger att det kan bli svårt att komma ihåg
för gemene sektionsmedlem.
Beslut: Att avstyrka motionen i sin helhet.

§11.1.3 Motion om inget
flipper

Någon säger att flipperspelen inte ägs av sektionen förutom Black Knight och
att de endast förvaltas av oss. Det sägs även att de ägs av en förening som
heter Singh-piraterna. Jonas säger att de även skall se till att alla funkar nu
när de köper in ett nytt. Erik påminner att de även kommer stå i nya delen av
Focus. Jonas tycker inte att det kommer lösa några ekonomiska problem.
Beslut: Att avstyrka motionen om att sälja flipperspelen.

§11.1.4 Motion om
Bakisclubbens åligganden

Hugo berättar att det står att Bakisclubben skall baka bullar till kanelbullens-
dag. Motionen flyttar runt och ändrar så att de kan baka till sektionsmötena
istället. Erik säger att motionen inte specificerar vart det skall läggas till och
föreslår därför att vi skall lägga ett ändrigsyrkande att lägga det i arbetsbe-
skrivningen för att det skall hamna på rätt ställe och inte behöva stå i två
dokument.
Beslut: Att lägga ett ändringsyrkande på Bakisclubbens motion om vart ålig-
gandet skall skrivas ned.

§11.1.5 Motion om
medlemskap i SAIF

Mötet tycker att motionen låter bra.
Beslut: Att tillstyrka motionen.

§11.1.6 Motion om Pizzaugn
(och pellets)

Victor presenterar motionen. Mötet vill veta vart den skall stå. Victor säger
buren. Mikael tror inte den kommer användas särskilt mycket och föreslår ett
pizzastål istället.
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Beslut: Att lägga ett ändringyrkande på motionen om pizzaugn att köpa in
ett pizzastål istället för en ugn.

§11.1.7 Motion om fler
förmåner till Talmanspresidiet

Talmanspresidiet vill ha mycket grejer. Mötet tycker inte de skall ha något av
det som står i motionen och säger att de kan äska för arbetsmat.
Beslut: Att avstyrka motionen om fler förmåner till Talmanspresidiet.

§11.2 Propositioner

§11.2.1 Gruppnomineringar Erik berättar att kärnstyret har tänkt på en proposition om att vi skall rösta på
sektionsmötena om gruppnomineringen skall gå igenom vid inval av de nomi-
nerade förtroendeposterna. Han säger att det kommer krävas enkel majoritet.
Mötet tycker det låter rimligt.
Beslut: Att lägga en proposition om att sektionsmötet skall godkänna grupp-
nomineringar.

§11.2.2 Borttagningen av Fys
som intresseförening

Erik säger att Fys inte längre är aktiva så det har föreslagits att ta bort dem
som en intresseförening. Det berättas att de inte haft ett årsmöte på några år
och att de var aktiva 2018 och 2019.
Beslut: Att lägga en proposition om att ta bort Fys som intresseförening.

§11.3 Styrelsens roll Erik säger att detta är vårt första sektionsmöte som styrelse. Han fortsätter
genom att säga att kärnstyret brukar sitta lägst fram. Mikael säger att man
för sin egen talan om man inte säger specifikt att man står för Styrets åsikter.
Man kan alltid be talmannen om att adjungera mötet för att diskutera inom
Styret.

§12 SaFt Erik berättar att det är SaFt den 26-27 november. Vi skall ha med oss en
diskussionsfråga som måste skickas in imorgon. Olika frågor listas. Beatriz säger
att man kan diskutera att det kläms in mer i varje hp, den höga kuggraden
på tidiga kurser samt könsdiskriminering på programmen. Mikael föreslår att
diskutera examinerade moment utanför skoltid så som duggor på helger. Han
säger även att man kan diskutera konflikter med högskolan. Jonas säger att
man kan diskutera hur många kurser man läser parallellt på varje program.
Sanna tillägger hur många kurser man läser till Jonas förslag. Erik frågar hur
många som tänkt komma. Nio personer vill komma.

§13 Verksamhetsplan Erik säger att verksamhetsplanen skall diskuteras på teambuildingen. Örnen
tycker den är helt underbar i sin nuvarande utformning. Erik förvarnar att det
kommer komma ett ordförandebeslut om att godkänna den när den är klar.

§14 Övriga frågor

§14.1 Teambuilding Putt säger att den 5-6 november verkar bäst nu.

§14.2 Programforum Det har kommit ett mejl om att programforum vill prata om alumnfrågor och
liknande. Hugo gick under sitt år i FARM på ett möte men kände inte att det
var något som han behövde fortsätta gå på efter det.

§15 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:00!
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Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Jonas Bohlin
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Bakisclubbens åligganden

2022-10-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Bakisclubbens åligganden

Bakgrund

Styret h̊aller med att det är en bra tradition att bakisclubben bakar kanelbullar till kanelbullens dag
och tycker att ändringarna som är föreslagna i motionen är rimliga. Dock s̊a specificerar inte att-satsen
i motionen vart tillägget skall göras vilket skulle försv̊ara formulering och implementation av eventuella
senare beslut som rör Bakisclubbens åligganden samt göra det sv̊arare att f̊a översikt p̊a Bakisclubbens
åligganden. Att, som motionärerna nämner i sin bakgrund, lägga det i arbetsordningen anses rimligt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att stryka §8.11.3 alternativt §7.10.3 i reglementet

att i Bakisclubbens arbetsbeskrivning lägga till åliggandet ”att i samband med kanelbullens dag baka
kanelbullar som görs tillgängliga för alla sektionsmedlemmar att avnjuta”.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Inget flipper

2022-10-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Inget flipper

Bakgrund

Sektionen äger endast ett av flipperspelen som st̊ar p̊a Focus idag. Nämligen det sista som köptes in,
Black Knight: Sword of Rage. De andra Flipperspelen ägs av föreningen Singh-piraterna och vi har därför
inte rätten att sälja dessa. Det skall även tilläggas att efter expansionen av Focus som planeras vara klar
till hösten 2023 s̊a är det tänkt att flipperspelen skall flyttas fr̊an studieplatserna och in i ett rum menat
mer för rekreation.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Avskaffande av FOC

2022-10-05

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Avskaffande av FOC

Bakgrund

Styret anser att Focumateriet uppfyller sina åligganden väl. De är i dagsläget ålagda att sköta om auto-
materna samt flipperspelen p̊a Foucs vilket Styret anser att de gör p̊a ett tillförställande sätt. Maskinerna
kräver kontinuerlig service och vi kan inte se dessa h̊alla länge utan en grupp som har hand om dem.
Vidare s̊a anser vi att maskinerna tillför ett stort värde till sektionen och det är därför v̊ar åsikt att vi
inte bör avskaffa Focumateriet.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Endast HVO i Helikoptern

2022-10-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Endast HVO i Helikoptern

Bakgrund

I nuläget s̊a är prisskillnaden p̊a HVO och diesel s̊a stor att vi hade ökat drivmedelskostnaden med
ungefär 20% för att endast tanka HVO. I år har vi redan m̊anga stora utgifter och dessa är pengar som
sektionen kan lägga p̊a annat som kan ge nytta till b̊ade miljön och sektionsmedlemmar. Detta taget
tillsammans med v̊ar tidigare bestämmelse att klimatkompensera Helikoptern s̊a yrkar styret p̊a avslag
av motionen i sin helhet.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Pizzaugn (och pellets)

2022-10-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Pizzaugn (och pellets)

Bakgrund

D̊a det finns lite förvaringsyta i nuläget och det kan göras bra pizza i en vanlig ugn om man har ett
pizzast̊al eller en pizzasten s̊a känner inte styret att det är motiverat att köpa in en Ooni Fyra 12 Wood
Pellet Pizza Oven. Efterson denna även m̊aste eldas i s̊a ökar arbetsinsatsen markant fr̊an att använda
en vanlig ugn vilket vi tror kommer minska användningstillfällena. För att änd̊a öka niv̊an p̊a pizzorna
som bakas p̊a sektionen s̊a anser Styret att det istället bör köpas in ett pizzast̊al vilket hade kostat kring
1000 kr.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att köpa in ett pizzast̊al för cirka 1000 kr.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Medlemskap i Sveriges Akademiska Idrottsforbund

2022-10-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Medlemskap i Sveriges Akademiska Idrottsforbund

Bakgrund

Styret ser inga problem med att sektionen g̊ar med i SAIF. FIF har räknat p̊a kostnaderna och tror att
vi kommer f̊a tillbaks mer än vad som m̊aste betalas för medlemskapet.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Fler förm̊aner till Talmanspresidiet

2022-10-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Fler förmåner till Talmanspresidiet

Bakgrund

Styret först̊ar synnerligen vikten av att ha ett fullt talmanspresidie. Åtgärderna som beskrivs i motionen
är dock antigen överflödiga eller sv̊argenomförda i nuläget.

Först s̊a vill vi p̊aminna Talmanspresidiet att alla teknologer f̊ar bära overall om dem vill. Om
nuvarande sittande s̊a vill s̊a skulle de kunna starta trenden själva dock utan sponsring fr̊an sektionen
eller rätten att representera sektionen p̊a overallen.

Ang̊aende att ta över tekniskservice lokaler s̊a tror Styret att dessa hade skapat mer medlemsnytta
för alla sektionens medlemmar som ett allmänt omr̊ade.

Till sist s̊a vill vi p̊apeka att Talmanspresidiet omfattas av sektionens ekonomiskapolicy och därför s̊a
finns redan bestämmelser för arbetsmat. Vi uppmuntrar presidiets kommande sekreterare vid pass längre
än 4 timmar äska för den eventuella pizza eller annan mat som önskas vid rentskrivning av protokoll.
Priset av denna skall dock d̊a inte överskrida 90 kr.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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